

Reguleringsprocenter i kommuner og regioner

Løntillæg i kroner aftales som udgangspunkt i et grundlønsniveau, som i kommunerne i dag er 31.03.2000 og i regionerne er 31.03.2018. For at omregne løntillæggene til et bestemt tidspunkt, skal man gange med en reguleringsprocent, som er vist nedenfor.

Dato	Kommuner	Regioner
01-11-2025	61,4627%	16,9930%
01-10-2025	60,2921%	16,1800%
01-04-2025	59,8159%	15,6970%
01-01-2025	59,8159%	15,6970%
01-10-2024	59,8159%	15,6970%
01-04-2024	57,7650%	14,1109%
01-10-2023	51,6971%	9,7220%
01-04-2023	49,8304%	9,1976%
01-01-2023	49,4018%	9,1976%
01-10-2022	49,4018%	8,3866%
01-04-2022	45,6933%	6,4474%
01-10-2021	45,6933%	6,4474%
01-04-2021	44,2796%	6,1123%
01-10-2020	42,8511%	5,3224%
01-04-2020	41,7798%	4,9075%
01-01-2020	41,2411%	4,5075%
01-10-2019	39,0861%	2,8075%
01-04-2019	37,7253%	2,0238%
01-10-2018	37,7253%	2,0238%
01-04-2018	36,1675%	35,8890%
01-10-2017	34,6860%	34,4105%
01-01-2017	34,4646%	34,0239%
01-10-2016	32,9131%	32,4715%
01-01-2016	31,7798%	31,5364%
01-10-2015	31,1333%	30,8896%
01-04-2015	30,5367%	30,6072%
01-10-2014	29,2955%	29,3653%
01-01-2014	28,4900%	28,4442%
01-10-2013	27,8546%	27,8092%
01-04-2013	27,7089%	27,6378%
01-10-2012	27,0735%	27,0028%
01-01-2012	26,8904%	26,8328%
01-04-2010	24,8812%	24,8979%
01-10-2009	24,6995%	24,8979%
01-04-2009	23,3114%	23,3114%
01-10-2008	23,0783%	23,0783%

01-04-2008	21,2953%	21,2953%
01-01-2008	16,5293%	16,5293%
01-10-2007	16,5293%	16,5293%
01-04-2007	16,0535%	16,0535%
01-10-2006	15,1539%	15,1539%
01-01-2006	14,0138%	14,0138%
01-04-2005	12,4454%	12,4454%
01-10-2004	12,4454%	12,4454%
01-08-2004	12,0038%	12,0038%
01-04-2004	10,9523%	10,9523%
01-10-2003	9,2675%	9,2675%
01-08-2003	8,8680%	8,8680%
01-04-2003	8,3422%	8,3422%
01-04-2002	6,1566%	6,1566%
01-10-2001	5,1157%	5,1157%
01-04-2001	4,0662%	4,0662%